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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:16 700-megahertzbandet och blåljusmyndigheterna

Debatten kring auktionen av 700-megahertzbandet som administreras av Post- 
och telestyrelsen (PTS) har under senare tid varit intensiv. Olika myndigheter 
skickar olika signaler kring vad som är tekniskt nödvändigt och vilken lösning 
som ger störst samhällsnytta. Regeringen har mot bakgrund av detta utsett en 
utredare, som på kort tid ska skapa sig en helhetsbild av situationen och 
därefter föreslå för regeringen hur frågan ska hanteras. 

Mot bakgrund av bland annat detta vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vad avser statsrådet att vidta för åtgärder om utredningen visar att Post- och 
telestyrelsens upplägg för auktion av 700-megahertzbandet inte visar sig vara 
ändamålsenligt utifrån den sammanvägning utredaren har att göra?

Vilka kontakter med berörda blåljusmyndigheter har statsrådet haft med 
anledning av frågan om frekvenstilldelning?

På vilket sätt avser statsrådet att säkerställa att frekvensutrymmet i 700-
megahertzbandet används på bästa sätt?

………………………………………
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